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Bomenkap langs provinciale wegen
In de commissie M&B van 20 januari ’20 is gesproken over de eerdere toezegging van ex-
gedeputeerde Tekin (18 nov. 2019) aan de PvdD om bij bomenkap langs provinciale wegen vóóraf 
een BomenEfffectAnalyse (BEA) op te stellen. Het doel van een dergelijke analyse is om bomen te 
sparen. 

Kan de gedeputeerde aangeven hoe dit instrument het afgelopen jaar is toegepast en of dit heeft 
geleid tot het behoud van bomen? 

In dezelfde eerdere toezegging is een notitie over monumentale bomen in het vooruitzicht gesteld. 
De gedeputeerde meldt dat voor april 2020 een beleidsnotitie over monumentale bomen volgt. 
Daarnaast wordt een analyse gemaakt van de aanwezigheid van monumentale bomen langs wegen 
en vaarwegen. Het gaat ook om exemplaren die potentieel kunnen  uitgroeien tot monumentale 
bomen (‘toekomstbomen’). Die analyse wordt verwacht voor 1 juli 2020.

Wat is hiervan de stand van zaken?

Migratiemogelijkheden otters
In de commissievergadering Mobiliteit en Bereikbaarheid van 22 juni 2020 heeft de PvdD naar 
aanleiding van een aantal artikelen in diverse Noord-Hollandse media vragen gesteld over de 
migratiemogelijkheden van de otter in de provincie Noord-Holland. 
Vrijwel ieder otter die vanuit 't Gooi verder Noord-Holland in probeert te trekken valt te prooi aan 
het verkeer. Er zijn te weinig plaatsen waar deze dieren onze infrastructuur veilig kunnen 
doorkruisen, meestal omdat geschikte faunapassages op de juiste plekken ontbreken. Waar deze wel 
aanwezig zijn (rondom het Naardermeer bijvoorbeeld) voldoen ze niet altijd, omdat bijvoorbeeld de 
rasters niet volledig doorlopen, waardoor otters alsnog de weg oplopen.
De Gedeputeerde Mobiliteit heeft in antwoord op onze vragen toegezegd dat er gekeken gaat 
worden waar hiaten in de faunavoorzieningen en naar de optimalisatie van de provinciale 
infrastructuur. Er wordt in kaart gebracht waar extra maatregelen nodig zijn. De Zoogdiervereniging 
zal bij dit onderzoek betrokken worden.

Kan de gedeputeerde aangeven wat de stand van zaken hierin is? 

https://www.facebook.com/Zoogdiervereniging/?__tn__=K-R&eid=ARCRX6qJBjq0HPpIiVMWMPfvsIgAidLoAHg3rQpXN447gHlyWdkUdPcyYfGvxhTe9nHt9swoN8c0ju2w&fref=mentions&__xts__[0]=68.ARAzcYj-kB2KurVRl4SmElkx1nMwUfrh0ANr6D53o958s90g3EkOr_5nJzfQ2rN06P6lJEZA40a7UdFaFRUjD0XhKx9mliQQZJm_47r4OFzBjLI23MLmU1tzg9ir_nd10Rh_Gz6GJevvH4KBaEtSGxH-dSNf5aX6R5WDLcSaI_OaZdCoG4HZ_s7hQB7GjtYUgaUY4xB0O7I_Orah5V1U_b9ifzHM_BFn0k38OSMvccXK28CoGcTyPNV1TAR4nNgv7Q6_I2NPaTk7VY037YC0_czhoGuqnyNOu5a00Z1RVw7VdtNA_n6Sb2_21WRKBpd1_tdvfqo0VKc9HSx8b8wlBz1O5A

